

MØTEREFERAT

Arbeidsutvalgsmøte 08/20

Dato: 11.03.2020 - Møtetid: 12:15- 13:20 Møtested: Store Møterom, Gamle Fysikk

- Til:** Arbeidsutvalget
Studentrepresentantene i Styret
Kontrollkomiteen
- Tilstede:** Håkon Gravem Isaksen, Tobias Røed, Marcus Ilstad, Åste Hagerup, Simon Løvdal og Håkon Heinz
- Forfall:** Kamilla Heggelund.
- Observatører:** Karoline Abildsnes (Styret), Per Kristian Røkkum Berget (Styret) og Simen Oftedahl (KK)
- Referent:** Hege Hoem Spjøtvold

O-sak 25/20 **Orienteringer i arbeidsutvalget**
Tatt til orientering.

O-sak 26/20 **Orienteringer fra styrerepresentantene**
Tatt til orientering.

O-sak 27/20 **Godkjenning av referat fra AU-møte 07/20**
Referat ble godkjent.

AU-sak 33/20 **Vararepresentanter til innstillingsutvalget til prorektor for utdanning**

Åste Solheim Hagerup orienterte.

Kandidater: Petter Jakobsen
Ingrid Folstad

Vedtak

«Petter Jakobsen og Ingrid Folstad ble valgt som vara til innstillingsutvalget til prorektor for utdanning.»

AU-sak 31/20 Oppnevning av studentrepresentanter til utvalg for tildeling av fristasjoner til studentorganisasjoner

Åste Solheim Hagerup innledet.

Kandidater:

Endre Uleberg

Øyvind Storvik Ingebrigtsen

Vedtak

«Endre Uleberg og Øyvind Storvik Ingebrigtsen ble oppnevnt til utvalg for tildeling av fristasjoner til studentorganisasjoner ved akklamasjon.»

AU-sak 32/20 Studentrepresentasjon i ansettelse av teknisk- /administrativt ansatte

Ingeborg Pedersen Reigstad og Håkon Gravem Isaksen orienterte om saken
Saken ble diskutert og saksbehandlerne fikk en del innspill.

Saken blir tatt opp igjen på neste AU-møte

AU-sak 33/20 Søknad om prosjektmidler fra Studentlekene 2021

Hege Spjøtvold orienterte

Det ble stilt noen spørsmål til budsjett og slikt, men det var ikke sendt med søknaden.

Vedtak

«Arbeidsutvalget avslår søknaden til Studentlekene 2021»

Eventuelt

- Håkon: Oppdatering av referansegruppeshåndboka er ønskelig. Ønsker innspill. Er det en grei mengde om studentdemokratiet. Kanskje større tekst. Dette blir tatt videre
- Nina Salvesen orienterte fra beredskapsmøte fra Sit. Treningscenter blir stengt ganske snart. Hva gjør man med kantiner, barnehager og boliger – de har tett kontakt med kommunen. Noen foreninger kommer til å tape masse penger, og VT ønsker å forsøke å hjelpe de. De ønsker å sende ut en informasjonsmail om dette.
- Simon: Daljer – etterspør litt mer om fargekoder.

- Tobias: Skal vi til Ålesund neste uke? Da må noen ta SR-mine. Karoline tar Øk, Håkon tar SU. Ålesund tur ble avlyst
- Samarbeidsavtalen vi har med Schibsted – vi fikk den av NTNU fordi statlige utdanningsinstitusjoner ikke kan gjøre slike avtaler. Skal vi ha avtaler med kommersielle aktører eller ikke blir saken til STi
- PK: Orienterer om sak til innstillingskomiteene til Viserektorer i Ålesund og Gjøvik

Ris og ros
Tas til følge.

Møtet heves 13.20.

Åste Solheim Hagerup /s/
Leder

Hege Hoem Spjøtvold /s/
Referent